

German Premier Merkel and our Journalists in Group Photo

德国默克尔总理与本刊记者合影留念



2014年7月7日晚8时，值德意志联邦共和国默克尔总理访问中华人民共和国之际，受德意志联邦共和国驻华大使柯慕贤先生的邀请，经济日报《中国经济信息》杂志记者刘新洁、陈海燕参加了在德国大使馆举行的招待会。默克尔总理出席了招待会并发表了热情洋溢的讲话。

招待会期间，本刊记者向默克尔总理介绍了经济日报《中国经济信息》杂志社以及近些年来采访报道德国企业在华所取得的巨大成就，默克尔总理听后非常高兴并欣然与本刊记者合影留念。

At 8:00 pm, July 7, 2014, when Premier Merkel of Federal Republic of Germany visited the People's Republic of China, under the invitation of Mr. Michael Clauss, the Ambassador of Federal Republic of Germany to China, Xinjie Liu and Haiyan Chen, the journalists of Economic Daily China Economic Information Press attended the reception held in German Embassy. Premier Merkel attended the reception and gave an enthusiastic speech.

During the reception, our journalists introduced Economic Daily China Economic Information Press and that we reported the huge achievements of German enterprises have made in China to Premier Merkel, who was quite glad to take a group photo with our reporters as a souvenir.